
 

Bestyrelsesmøde d. 5/10-2023 

DAGSORDEN  
 

1. Underskrivning af referater mm. 

2. Drift og samarbejde i Teglmarken. Det har været dejligt med ikke så mange mails, formanden 

er glad for at kvitteringer kommer på mails. 

3. Bordet rundt  

 

Kort præsentation da vi har fået nyt medlem i bestyrelsen Katja. 

 

1. 5.a Formand. Emil skal have skrevet til vejrdirektoratet vedr. støj i bunden af 

Teglmarken som ligger du til A26  

2. 5.b Regnskab. Jens Arne gennemgår regnskabet, der besluttes at der indkøbes 3 nye 

bord/bænkesæt.  der kan ikke laves opsparingskonto når man er forening, men 

det er muligt at binde nogle penge i en periode. Der stemmes for at vi binder 

200000 i 2 år og 100000 i 1 år. 

3. 5.c Grønne områder. Jacob har fået en henvendelse ang oversvømmelse i forbindelse 

med kraftig regnskyld og tilstoppet brønd i Enghaverne 27 og brønden er 

formentlig fyldt med rødder, der kommer tilbud på ny brønd og strømpe 

foering. Ml. 18000,- og 23000,- +moms    Emil har fået henvendelse fra 

Teglmarken 54, Jacob oplyser at det ene træ er med i tilbuddet fra Havredal, 

skal begge træer fældes kommer der en ekstra regning. 

4. 5.d Beboerhus: Døren til garderoben bliver skiftet af kommunen. Jens Arne vil indkøbe 

ekstra neonrør da produktionen stopper, pr 24 august 2023   

5. 5.e Kommune. Intet 

4. Opsamling siden sidst  

5. Opsætning af Skilte. Christen har fulgt op hvad der var aftalt med Peter. Han kan skifte 

galgerne, skiltene skal vi selv skrue i ligesom de små nedad vejene. Christen Laver 

aftale med Peter om at starte med at skifte galgerne, vi sætter dato af til skift af skilte 

den 11/11 formiddag Mette og Dennis er tovholder sammen med Ib der har meldt sig til 

at hjælpe.  Vil man hjælpe kan der rettes henvendelse til dennis@hoegholt.com  

6. Opsamling på betaling af beboerhus: Christen har oprette aftale med ny betalingsform til leje 

af beboerhus. 

7. Gummiunderlag ved sportsplads: Christen sender ordrebekræftelse retur og aftaler med Peter 

om etablering af afgrænsning rundt om redskaberne.  

mailto:dennis@hoegholt.com


8. Eventuelt  

1. Sønderkær 33A: Jens Arne har været ved at undersøge hvad vi har af forpligtigelser i 

forhold til Pumpehuset, det tyder på at vi har forpligtigelse til at vedligeholde 

den del af huset vi har råderet over. Det trænger gevaldigt til en kærlig hånd. 

Jens Arne tager kontakt til kommunen og beder om at der kommer klarhed over 

hvor lidt og hvor meget vi har ret/pligt til i forhold til huset.  

2. Jens Arnes punkter.   mangler kontrakten der er lavet med Peter Entreprenør, den får 

Christen styr på.   Formand og næstformand skal have en adgang til vores 

konto, det sætter Jens Arne i gang. Jens Arne har styr på MitId som går i luften 

fra 30/10 - det ser ud til at det fungerer uden problemer. 

3. Vejdirktoratet Det blev fremlagt til bordet rundt. 

4. Regler for rækkehuse. Der har været 2 henvendelser vedr. brugs eller færdselsret. Emil 

sender gammel servitut henvender.   

5. Jakob gør obs på at vi skal være på forkant med snerydning for næste periode  

6. Emil forespørger på om det kunne være muligt at formanden får et billigt abonnement 

og telefon. Det kommer på til næste møde.    

9. Dato for næste møde. 16/11 kl. 19 


